
Strömskärs ekonomiska förening 

Sommarmöte 2011-07-16 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Claes-Göran Helin öppnade mötet.  

 

2. Val av för mötets ordf. o sekreterare samt justeringsmän 

Ordförande valdes sittande ”Clarre”, sekreterare Börje Liljeros, 

justeringsmän Kent Lagestrand och Gunnar Wegrell. 

 

3. Ekonomisk rapport 

Kassör Elisabeth Lindblom informerade om det ek. läget. 

Se bilaga. 

 

4. Arbetsledarna 

Sture Björk är nöjd med deltagande. Nya grindstolpar behövs. 

Rolle är frivillig att ta på sig jobb. 

 

5. VA-gruppen rapporterar 

Bo Norrby informerar bl.a. om byggkreditiv. Rolle har börjat läsa 

av vattenmätarna. 

Lars Grip informerar om ny bankkontakt. Fakturor betalas över 

bankgiro. Avtal mellan bank o låntagare kommer att upprättas. 

 

6. Rapporter 

Bomsprinten ska fixas. 

 

7. Övriga frågor 

Sopor-sopor-sopor 



Inget svar från greven ang. bryggan på Tidö. 

Båtar: Inga X-platser skall finnas, en båtplats per hushåll. 

Detta förslag godkändes enhälligt av mötet. Ev. blir 

båtplatserna 2,5 m när ombyggnaden är klar. 

Matz Lönn informerar om bilplatser. Nya avtal kommer. 

Ev. kommer avgiften för extra bilplatser att höjas. 

Prisuppgift inhämtas från entreprenör ang. bryggbygge. Clarre 

informerar ang. avtal med greven från 1999 som inte heller är 

underskrivet. 

Tiden för belysning förlängs med ett par timmar. 

Chippan informerar om kvällens knytis. 

 

8. Mötet avslutas 

 

 

Sekreterare på mötet 

 

Börje Liljeros  

 

Justeras : 

Kent Lagestrand                                             Gunnar Wegrell      

 

            

 


